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Abstract (en)
[origin: US5042641A] An apparatus for cleaning escalator steps having grooved front surfaces cleans during the operation of the escalator. A brush
extending across the entire width of each step is positioned under the rear edge of the tread. The bristles of the brush press against the front surface
of the adjacent step when the steps are in predetermined regions of the escalator. The relative motion of the steps as they move from the horizontal
to the inclined and back to the horizontal regions creates a relative vertical motion between the brush and the front surface for the cleaning of the
front surface. The front surface thus is cleaned twice per revolution of the step conveyor by being moved against the brush bristles, once from top to
bottom and once from bottom to top, practically across the entire height of the step.

Abstract (de)
Mit dieser Reinigungseinrichtung für die Stufen (1) einer Fahrtreppe werden die gerillten Stirnflächen (1.2) jeder Stufe (1) während des Betriebes
der Fahrtreppe fortlaufend gereinigt. Unter dem rückseitigen Ende der Trittfläche (1.1) jeder Stufe wird eine über die ganze Breite der Stufe (1)
sich erstreckende Bürste (2) angeordnet. Die Borsten (3) der Bürste (2) drücken im betretbaren Vorlauf des Stufenbandes an die Stirnfläche (1.2)
der benachbarten Stufe (1). Die Relativbewegung der Stufe zum Bilden der Stufenabsätze im Schräglauf bzw. zum Bilden der Horizontalläufe am
oberen oder am unteren Treppenende wird für die Reinigung der Stirnfläche (1.2) ausgenützt. Pro Umlauf des Stufenbandes wird die Stirnfläche
(1.2) zweimal gereinigt, indem sie einmal von oben nach unten und einmal von unten nach oben praktisch über ihre gesamte Höhe an der
angedrückten Bürste (2) vorbeibewegt wird.
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